
 

Andi, den 25. januar 2012 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Syddjurs Kommune 

Lundbergsvej 2 

8400 Ebeltoft 

 

Att: Planafdelingen 

 

 

Lokalrådet i Ådalen, og undertegnede nærmeste naboer, har følgende indsigelse vedr. et evt. 

biogasanlæg ved Andi: 

 

Udtalelser af Poul Møller vedr. overvejelser om bevilling af 200.000 kr. til at udarbejde 

konkret vejprojekt i forbindelse med vejanlæg under en foroffentlighedsfase 

  

Vi checker jævnligt hjemmesiden med aktindsigt vedr. et evt. biogasanlæg ved Andi. Den 6. 1. 

2012 lå der et følgebrev fra Poul Møller til Djurs Bioenergis nytårshilsen. Djurs Bioenergis brev 

blev først lagt på hjemmesiden den 8. 1. 2012, så vi havde altså ikke noget at relatere Poul Møllers 

brev til.  

 

Men det var især det sidste afsnit i Poul Møllers følgebrev, der gjorde os målløse Vi citerer:"I 

forhold til det konkrete forslag til placering, så er der nogle udfordringer, men administrationen 

arbejder loyalt på at give Byrådet et godt beslutningsgrundlag. Det kan i øvrigt overvejes at 

bevilge Veje- og trafik ca. 200.000 kr. til at udarbejde det konkrete vejprojekt i forbindelse med 

vejanlægget. Dette sikrer, at vi får den bedste løsning". 

 

Første sætning kan i den grad misforstås derhen, så man laver en beslutning, der passer til flertallet 

af Byrådet, men vi lader tvivlen komme Poul Møller til gode   

 

Den sidste sætning er derimod UHØRT af 2 nedenstående grunde: 

 

1. I dagsordenspunktet til PUK-udvalgsmødet den 9. november 2011 vedr. igangsætning af 

Kommune- og lokalplanlægning står der under afsnittet ”Vejforlægning”:  

”Den nye adgangsvej skal anlægges til erstatning for den eksisterende udkørsel fra Andivej      

til Randersvej, der skal lukkes efter krav fra Vejdirektoratet. Anlægget skal godkendes af 

Syddjurs Kommune som vejmyndighed. Alle udgifter til anlægget afholdes dog af ansøger 

selv og er uvedkommende for Kommunen.  

 



2. Hvordan kan en direktør, der er administrativ leder af hele denne planlægning overhovedet 

så meget som overveje en bevilling på 200.000 kr. til at udarbejde et vejprojekt til et 

biogasanlæg, når der er en høringsproces i gang vedr. en evt. Lokalplan på området ved 

Andi?   

 

Han foregriber planlægningen på en måde, der holder offentligheden for nar. Alle dem, der 

engagerer sig her i høringsfasen med læserbreve og indsigelser er jo helt til grin, for med 

direktørens formulering: ”Dette sikrer, at vi får den bedste løsning” er der noget, der kunne 

tyde på, at beslutningen åbenbart er taget!!!!!!   

 

 

 

Venlig hilsen 

 

Lokalrådet i Ådalen 

 

Ellen Aarrebo Jensen 

Anni Kjeldsen 

Svend Aage Hvam 

Merete Morell 

Trine Langballe 

 


